
DRZAVNI ARHIV U ZAGREBU
Opatiika 29, 10000 ZAGREB

KLASA: 023 -01 I 19-01 104

URBROJ: 251 -23 -09 -1 9-03

ZAPISNIK

s 3. sjednice Upravnog vije6a DrLavnog arhiva u Zagrebu, odrZane u uredu rcvnatella 12.

prosinca 2019. godine s podetkom u 10:00 sati

Prisutni ilanovi Upravnog viieta: mr. sc. Branko Kaleb (predsjednik Upravnog vijeia),
Dijana Cenger, dipl. oec., Dajna Mi5urac, vi5a strudna savjetnica, Ines Brenko, dipl.
knjiZnidarka

Ostali prisutni: Darko Rubdii, ravnatelj DAZG-a, Elizabeta Puzak, voditeljica Odlela za

ekonomsko-financijske poslove DAZG-a, Danijela Milovac, voditeljica Odjela za ptavne I
op6e posloveDAZG-a

Odsutni ilanovi (htravnog vijeta: dr. sc. Dinko iutura - opravdano odsutan

Dnevni red:

1 . Verifikacija zapisnika 2. sjednice Upravnog vijeda od 09. srpnja 2019. godine

2. Usvajanje dnevnog reda

3. Rebalans financij skog plana za 2019. godinu

4. Prijedlog financijskog plana 2a2020. godinu s projekcijomza202I. i2022. godinu

5. Izvr5enje programa rada Arhiva
6. Razno

Ad. 1)

Zapisnik s prethodne sjednice je jednoglasno prihva6en.

Ad.2)
Dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad.3)
mr. sc. Branko Kaleb izvijestio je da su svi dobili Rebalans financijskog plana za 2079.

godinu te je dao rijed ravnatelju DAZG-a koji je objaSnjenje prepustio kolegici E. Puzak.

E. Puzak je detaljno obrazloLlla stavke rebalansa i svim prisutnim dlanovima dala

obrazloLeila.
Upravno vije6e jednoglasno je usvojilo Rebalans financijskog plana 2a2019. godinu.

Ad.4)
mr. sc. Branko Kaleb izvijestio je da su svi dobili Prijedlog financijskog plana za 2020.

godinu s projekcijom za 2021. i 2022. godinu te je rijed ponovno dobila E. Puzak koja je

objasnila kako su limiti odredeni od strane osnivada, odnosno Ministarstva kulture. Iako jo5

nije formalno usvojen plan za 2020. godinu, od strane Ministarstva kulture stigla je obavijest

o rebalansu istog, a vezano uzmaterijalna prava zaposlenika.

Naglasila je i da su projekcij e za202L i 2022. godinu radene na osnovi 2020. godine i dodala

da 6e svugdje biti rebalansa, a Sto je zavisno i'o promjenbma na proradunskoj strani.



L Brenko je postavila pitanje vezano uz vlastita sredstva i isplatu dodatka. Ravnatelj je
odgovorio da je sve regulirano Pravilnikom o nadinu kori5tenja vlastitih prihoda ostvarenih od
obavljanja osnovne i ostale djelatnosti Arhiva te 6e se dodatak isplatiti svim zaposlenicima, a

temeljem ociena koje su prikupljene.
Upravno vije6e jednoglasno je usvojilo dostavljeni Prijedlog financijskog plana za 2020.
godinu s projekcijom za 2027 . i 2022. godinu.

Ad. s)
mr. sc. Branko Kaleb dao je rijed ravnatelju DAZG-a da rzvljesti o izvr5enju programa rada
Arhiva. Ravnatelj je naglasio da ce strudna izvje5ia biti gotova tek u sijednju, odnosno po

isteku kalendarske godine. Iscrpno je izvijestio o rzloLbenoj, izdavadkoj i ostalim
djelatnostima Arhiva (poput digitalizacij e, rada na sredivanju gradiva, preuzimanju).
Clanovi Upravnog vije6a jednoglasno su se sloZili da se program uredno izvrsava.

Ad.6)
Ravnatelj je pozvao sve dlanove na prigodni BoZi6ni domjenak koji 6e

godine u 14:00 sati.
izvijestio je da 6e termin sljede6e sjednice Upravnog vijeda biti u
Prijedlog je jednoglasno prihvaden, a todan datum odrLavanja sjednice
pri sazivanju.
Drugih pitanja i prijedloga nije bilo.

Dovr5eno u 10:55 sati

biti 18. prosinca 2019.

veljadi 2020. godine.
odredit 6e predsjednik

Zapisnik vodila:
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Danijela Milovac
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mr. sc. Branko Kaleb


